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PROTOKÓŁ  

z  XXX SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 29 grudnia 2016 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1100, zamknięcie – godz. 1200. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Radca Prawny- Andrzej Frontczak 

Podinspektor ds. Księgowości Oświatowej – Emilia Bartosiewicz 

Mieszkaniec miejscowości Przedłęcze – Pan B. Salamon 

Sołtysi sołectw Brąszewice i Bukowiec 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXX sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Brąszewice i jej organów na 
2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Brąszewice, które w roku 

2016 nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXX sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych 

gości biorących udział w obradach.  

 

Ad. 2   

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad.  

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad 

punktu: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. Poinformował, że podjęcie uchwały jest 

konieczne ze względu na zmianę przepisów. 
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Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie propozycję zmiany porządku obrad. W głosowaniu 

nad przyjęciem porządku obrad po zmianach wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Nie 

głosował Radny Józef Toruński. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 Radnych. 

Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

1. Otwarcie obrad XXX sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy.   

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Brąszewice i jej organów na 
2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Brąszewice, które w roku 

2016 nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych przy 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXIX sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Nie głosował Radny Józef 

Toruński. Za przyjęciem protokołu głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymała się 1 Radna (Bożena 

Łuszczek). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXIX sesji Rady 

Gminy. 

 

Ad. 4 

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 15 grudnia 2016 r.  

do 28 grudnia 2016 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 19 grudnia naprawiono tłuczniem drogę ul. Wojkowska w stronę miejscowości Gałki oraz 

naprawiano żwirem drogę w m. Gałki. 

2. W dniu 20 grudnia naprawiano drogę destruktem  w miejscowości Brąszewice ul. Leśna. 

3. W dniu 21 grudnia naprawiano destruktem drogę relacji Pasie-Pluty. 

4. W dniu 22 grudnia równano drogi na terenie gminy. 

5. W dniu 23 grudnia sprzątano przystanki na terenie gminy. 

6. W dniu 27 grudnia  naprawiano drogę tłuczniem w m. Gałki  oraz ją równano.  

7. W dniu 22 grudnia podpisano umowę na konserwację oświetlenia drogowego na lata 2017-2018.  

8. W dniu 23 grudnia w Publicznym Gimnazjum odbyła się Wigilia dla ludzi samotnych organizowana 

przez GOPS i Urząd Gminy. 
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Ad. 5 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że uzupełnienie dziur na ul. Wojkowskiej poprawiło jej stan, 

lecz należy ubić tłuczeń. Dodał, że mimo naprawy żwirem stan drogi w miejscowości Gałki jest zły.  

Radna Grażyna Dobruchowska poinformowała, że w Godynicach droga „cmentarna” jest w złym 

stanie, ze względu na ruch ciężkich pojazdów. 

Wójt Gminy poinformował, że jeśli warunki atmosferyczne pozwolą to droga w miejscowości Gałki 

zostanie wyrównana. Dodał, że sprawa drogi w Godynicach zostanie przekazana pracownikowi. 

Radny Jarosław Plichta poprosił o równanie drogi Zadębieniec – Pluty. 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił zły stan drogi powiatowej Starce – Robaszew oraz potrzebę równania 

dróg gminnych w Starcach. 

Na sesję przybył Radny Józef Toruński (11:15).  

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił potrzebę równania drogi w miejscowości Kosatka. 

Radny Józef Przezak  zgłosił potrzebę równania drogi Przedłęcze – Sokolenie. 

Radny Adam Laskowski  zgłosił zły stan drogi powiatowej Brąszewice – Wólka Klonowska – Czartoria. 

Radna Dorota Lipka podziękowała za usunięcie zakrzaczeń i gałęzi z pobocza drogi powiatowej w  

kierunku miejscowości Błota i poprosiła o kontynuację tych prac. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie interpelacje dotyczące dróg powiatowych zostaną przekazane 

do PZD, a te dotyczące dróg gminnych będą na miarę możliwości wykonywane, jeśli będzie sprzyjająca 

aura. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy 

Brąszewice i jej organów na 2017 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Plichta przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Inwestycji Grzegorz Kulig przedstawił plan pracy Komisji ds. 

Budżetu i Inwestycji. 

Przewodniczący Komisji ds. Oświaty i Kultury Jacek Piotrowski przedstawił plan pracy Komisji ds. 

Oświaty i Kultury. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXX/123/2016 z dnia 

29 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Brąszewice i jej organów na 2017 

rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXX/124/2016 z dnia 

29 grudnia 2016 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu 

Gminy Brąszewice, które w roku 2016 nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXX/125/2016 z dnia 

29 grudnia 2016 r. w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Brąszewice, które w roku 2016 nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolu i oddziałach 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o dotychczas obowiązującą uchwałę. 

Podinspektor ds. księgowości oświatowej Emilia Bartosiewicz udzieliła wyjaśnień. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał o wysokość opłaty. 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga poinformowała, że jest to stawka uregulowana ustawą i 

obowiązuje od 2014 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXX/126/2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych przy 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 10 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- złożył życzenia noworoczne Radnym i Sołtysom oraz podziękował za dotychczasową współpracę. 

- poinformował, że w Sieradzu planowane jest spotkanie z Minister Edukacji Narodowej dotyczące 

reformy oświaty. Wyraził obawy, że reforma ta spowoduje utratę miejsc pracy przez część nauczycieli. 

- zwrócił się do Radnego Jacka Piotrowskiego z informacją, że w Żurawiu nie został zabrany przez firmę 

Eko-region kontener z odpadami suchymi, gdyż ktoś wrzucił do niego gruz budowlany. Zaproponował, 

aby wspólnie wystosować kurendę do mieszkańców z informacją o poprawnym segregowaniu 

odpadów. 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga przekazała komunikat dotyczącą obowiązku spisu stanu 

stada zwierząt, który należy złożyć do ARIMR. 

Radny Jerzy Ławniczak dodał, że do spisu potrzebne są numery kolczyków. 

Sołtys sołectwa Brąszewice Krzysztof Toruński zapytał o właściciela apteki w Brąszewicach, gdyż 

otoczenie budynku jest zaniedbane i niechlujne oraz jest problem z parkowaniem przy aptece. 

Wójt Gminy poinformował, ze jest to budynek należący do firmy spoza Gminy Brąszewice.  

Sołtys sołectwa Brąszewice Krzysztof Toruński zapytał o funkcjonowanie gminnych spółek wodnych. 
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Wójt Gminy poinformował, że w chwili obecnej nie ma na terenie Gminy żadnej fizycznie 

funkcjonującej spółki wodnej. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak wyjaśnił, że gminne spółki wodne, poza słowem ”gminne” w nazwie, 

nie mają nic wspólnego z samorządem gminnym. Wyraził zdanie, że głównym problemem w 

reaktywowaniu spółek wodnych jest niechęć do wnoszenia składek przez członków. 

Sołtys sołectwa Brąszewice Krzysztof Toruński zapytał o postęp podłączeń do sieci kanalizacyjnej w 

Brąszewicach 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga poinformowała, że w Brąszewicach jest około 13-15 nie 

podłączonych posesji, w większości te, które są niezamieszkałe. Dodała, że jest prowadzona procedura 

nakazująca podłączenie. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał, o średni zrzut ścieków. 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga poinformowała, że średnio na dobę przyjmowane jest około 

30 metrów sześciennych ścieków. 

Wójt Gminy dodał, że wzrost liczby przyłączy i ścieków pozwolił na zaoferowanie mieszkańcom usługi 

odbioru osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków gminnym beczkowozem. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o możliwość rozbudowy sieci kanalizacyjnej na ul. Zabrodzie i ul. 

Starowiejskiej. 

Wójt Gminy poinformował, że są techniczne możliwości wykonania takiej rozbudowy, lecz bez 

zewnętrznych środków finansowych nie będzie to możliwe. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o postęp wykonywania przyłączy w pozostałych miejscowościach. 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga poinformowała, że w Godynicach wykonane zostało około 

80% planowanych przyłączy, na Przedłęczu jest trochę mniej, lecz nie posiada przy sobie dokładnej 

informacji. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o stan zwodociągowania gminy. 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga poinformowała, że 98% terenu gminy jest zwodociągowane. 

Sołtys sołectwa Brąszewice Krzysztof Toruński zapytał o procedurę przymuszenia do podłączenia się 

do sieci kanalizacyjnej. 

Kierownik Referatu IT. Agnieszka Drzazga przedstawiła procedurę, do której przeprowadzenia Wójt 

jest zobligowany przez przepisy prawa. Dodała, że na terenie Brąszewic były przypadki odwołania się 

od tych decyzji do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, które orzekło, że odwołujący mają 

obowiązek przyłączyć się do sieci kanalizacyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia noworoczne. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXX sesji Rady Gminy o godzinie 1200.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


